
Problemi v KS Ajdovščina
Iz pogovora s člani IS občine Center

Po obisku v krajevnih skupnostih Poljane in Stara
Ljubljana so se člani izvršnega sveta občine Center
sestali na seji v prostorih KS Ajdovščina. Po za-
ključku redne seje so se pogovorili še s predstavniki
sveta krajevne skupnosti. Seznanili so se s težavami,
s katerimi se ubadajo krajani ter skupno s predstav-
niki krajevne skupnosti poiskali način, kako bi jih
najlažje in najhitreje odpravili.

Predsednik sveta KS Aj-
dovščina Tone Kerč je v uvo-
du pojasnil tri osnovne pro-
bleme: težave s staro cesarsko
konjušnico Kolizej, sedaj
preurejeno v zasilna stanova-
nja; vedno gostejši promet v
središču mesta in pomanjka-
nje parkirišč; ter obratovalni
čas gostinskih lokalov.

Kolizej se vse pogosteje
omenja na sestankih zaradi
nasilnih vselitev ter pogostih
sporov stanovalcev, ki živijo v
prostorih najnižje kategorije.
Krajevna skupnost za rešitev
tega vprašanja nima dovolj
sredstev. Težave pa povzroča
tudi dejstvo, da je Kolizej spo-
meniško zaščitena stavba.

Na sestanku so sprejeli dva
sklepa. Imenovali bodo po-
sebno komisijo (sestavljali jo

bodo predstavniki občinske
uprave, krajevne skupnosti,
hišnega sveta Kolizeja, stano-
vanjske skupnosti iri centra
za socialno delo), ki naj bi naš-
la najustreznejše rešitve.

Dolgoročno gledano pa bo
težave odpravil šele zazidalni
načrt CO 1-4, ki zajema to po-
dročje. Načrt naj bi občina
Center uresničila v nasled-
njem srednjeročnem obdob-
ju. Predvidoma naj bi zgrad-
bo spremenili v kulturni ob-
jekt, stanovalcem pa dodelili
druga stanovanja, ali pa bodo
Kolizej v okviru programa ob-
nove starega mestnega jedra
prenovili tako, da bi še naprej
služil kot stanovanjska
zgradba.

Na vse gostejši promet na
Ajdovščini krajani že dolgo
opozarjajo. Tudi na vozila, ki

so parkirana kjersibodi. Moti
jih, da Cankarjevo in druge
ulice, namenjene pešcem, še
vse preveč oblegajo vozniki.
Tudi enosmerni promet v sre-
dišču mesta jim je kar precej
podaljšal pot do doma.

Predstavniki izvršnega sve-
ta so obljubili, da bodo občin-
ske upravne službe kar najhi-
treje ukrepale. Ko bo zgrajeno
parkirišče med gorenjsko
progo in Petrolovo črpalko ob
Prešernovi cesti, bo s parkira-
njem manj težav. Potrebno pa
bo seveda več vozil preusme-
riti tudi na prazno parkirišče
ob dvorani Tivoli. Na občini si
bodo prizadevali, da bi v me-
stu znova ustanovili posebno
službo, ki bo nadzorovala par-
kiranje vozil. Razmislili bodo,
ali lahko občina takšno služ-
bo ustanovi sama.

Glede podaljšanja obrato-
valnih časov gostinskih in tr-
govskih lokalov je bil govor
že na sestanku v krajevni
skupnosti Stara Ljubljana.
Predlog o tem, kako dolgo in
kdaj naj bi bile odprte trgovi-
ne in gostilne, bo občinska
uprava izdelala v kratkem, na-
to pa bodo o njem razpravljale
vse občinske krajevne skup-
nosti.

Pogovor je stekel tudi o ne-
katerih drugih nevšečnostih
na Ajdovščini. Občinski od-
delek za gradbene in komu-
nalne zadeve bo poskušal re-
šiti problem sedmih nasilnih
vselitev, ki so jih zabeležili v
krajevni skupnosti. Proučili
bodo tudi vprašanja hišniških
stanovanj, ki tarejo krajevno
skupnost.

Skupno s svetom krajevne
skupnosti bodo odpravili tudi
nesoglasja, ki so nastala z »no-
vim« parkiriščem v jami ob
Titovi 25. Napravili bodo pro-
gram, po katerem naj bi še
druge osnovne šole v občini
začele uvajati oddelke od 1.
do 4. razreda, kjer bi potekal
pouk v srbsko-hrvaškem jezi-
ku. S tem bi razbremenili
osnovno šolo Prežihovega
Voranca. Končno pa bodo na
občinski upravi pregledali tu-
di možnosti, kako bi lekarna
na Ajdovščini prišla do nujno
potrebnih skladiščnih prosto-
rov.
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